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Mødereferat 
 

07-01-2020 

Ejendomskontoret, Bybjerget  

 

Møde indkaldt af: SP Mødetype: Bestyrelsesmøde 

Referent: HN Ordstyrer: FL 

Deltagere:  

Peter von der Fehr (PF), Susanne Petersen (SP), Susanne Kruse (SK), Annelise Ørnbo (AØ), 
Charlotte Braun (CB) Ejd.mester Stig Christophersen (SC), Helle Nielsen (HN) 

 

Afbud: Marianne Kjølbye (MK), Flemming Larsen (FL) 

 

Referat 

Punkt 1 - Godkendelse af referat fra sidste møde 

• Der er ikke lavet referat af møde i december 2019, og derfor heller ikke noget at godkende. 

Punkt 2 på dagsorden Ejendomsmester orienterer 

Diskussion/Beslutning:  

• Containerplads: 
Vi er p.t. halvvejs i projektet. 

• Porte: 
Der er kommet tilbud på skure og fotoceller – øknomien blev gennemgået. 

• El-tavler: 
El-tavlerne i vuggestuen, Røde Kors og beboerklub skal udskiftes.. 

• Hoveddøre: 
Der er 2 tilbud – 3-punktslåse andrager 5,3 mill.kr., og 1-punktlåse andrager 5 mill.kr. DAB/JS 
forlanger at der bliver sat rådgivende ingeniør på projektet, da prisen er så høj. Derfor har 
STCH taget kontakt til Teytaud. PVF taler med JS herom. 
Udbudsmateriale skal leveres til PVF inden 01-03-20. 
Navneskilte skal være typen, hvor endestykker er grå. 

 

Orienteringen blev taget til efterretning 

 

Punkt 3 på dagsorden  Formanden orienterer 

Diskussion/Beslutning:  

• Formanden havde intet under dette punkt. 

 

Punkt 4 på dagsorden Badeværelsesrenovering - Tagboliger 

Diskussion/Beslutning:  

• Status på byggeprojektet blev gennemgået. 

 

Orienteringen blev taget til efterretning 
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Punkt 5 på dagsorden Øvrige punkter 

Diskussion/Beslutning:  

 

• Årskalender: 
Den sidste korrektur på kalenderen blev gennemgået, og den er herefter klar til at gå i trykken. 

• Vejbump: 
Bliver leveret i næste uge og opsættes snarligt. Der opsættes et ekstra bump ved nr 63 ud for 
stien til RB 

• Rampe ved forretningstorv: 
Bestyrelsen har modtaget en forespørgsel på om det er muligt at lave en rampe ved 
forretningstorvet. Forslaget gik bordet rundt og blev afvist, da projektet er for omfattende og 
tager for meget plads. 

• Fremtidige bestyrelsesmøder: 
Grundet skiftende arbejdstider blev resten af årets bestyrelsesmøder ført til referat – se sidst i 
referatet. 

• Gymnastik 
Lili Koch har spurgt ind til gymnastikredskaber. STCH sender en mail til bestyrelsen, og 
herefter besvares der til gymnastikholdet. 

• Parkering: 

Da ejendomskontoret oplever at bruge mere og mere tid på håndtering af parkeringsafgifter fra 
beboere mv, blev det aftalt, at bestyrelsen i en periode selv håndterer disse henvendelser – 
både for at se antallet af henvendelser og typen af henvendelser. Proceduren er at beboeren i 
første omgang skal henvende sig til Kbh.Park, og hvis der er tvivl om afgørelsen kan 
bestyrelsen eventuelt kontaktes (dvs. beboeren henvender sig på ejd.kontoret, som så direkte 
videreformidler bøde og telefonnummer til bestyrelsen) – SK blev udpeget til at varetage 
henvendelserne, og kopierer de øvrige bestyrelsesmedlemmer på sagen. 

 

 

Punkt 6 på dagsorden Henvendelser fra beboere 

Diskussion/Beslutning:  

Der er kommet 2 beboerhenvendelser. 

• Parkering  
Hiwa Namo har spurgt ind til internet. På afdelingsmødet i maj bliver der et indlæg/forslag 
omkring internet/tv-pakke.  

• Røde Kors 
Røde Kors vil gerne vende trappen bag på bygningen. Trappen er en god idé, som 
bestyrelsen giver grønt lys for. Når containerpladsen er færdig bliver der taget beslutning 
omkring placering af Røde Kors containere. 

 

 

Punkt 7 på dagsorden Eventuelt. 

Diskussion/Beslutning: Næste møde 

 

Ejendomskontoret oplever ofte at beboere kommer ind af døren 11.55, og har en større opgave, 
som skal løses her og nu inden weekenden. 

Dette giver overarbejde til medarbejderne, og det blev derfor besluttet at fremadrettet vil 
ejendomskontoret lukker hver fredag kl. 11:30, således at medarbejderne kan nå at blive færdige 
til kl. 12:00. 
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Status på legepladsbyggeriet blev gennemgået – svævebanen er for langsom, gyngen er færdig. 

 

 

 

Mødedatoer for kommende møder/arrangementer: 

09-01-2020 – Facadeudvalgsmøde 

20-01-2020 – Markvandring – info til JS i DAB 

04-02-2020 – Bestyrelsesmøde 

23-02-2020 – Fastelavn  

03-03-2020 – Bestyrelsesmøde  

31-03-2020 – Bestyrelsesmøde 

05-04-2020 – Indvielse af ny legeplads 

15/04-2020 – Budgetseminar 

28-04-2020 – Bestyrelsesmøde 

02-05-2020 – Pensionist skovtur 

28-05-2020 – Afdelingsmøde 

09-06-2020 – Bestyrelsesmøde 

Juli 2020 – Beboerudflugt 

15-08-2020 – Sommerfest 

August 2020 – Cirkus Arena 

01-09-2020 – Bestyrelsesmøde kl. 18:30 

Oktober 2020 -– Halloween på egen hånd i Tivoli i uge 42 

10-11-2020 – Bestyrelsesmøde 

28-11-2020 – Juletur til Rostock 

05-12-2020 – Senior julemiddag 

06-12-2020 - Juletræsfest 

 

 

 

Mødet sluttede kl. 21.10. 


